
Skolebestyrelsesmøde – Vibeholmskolen 

Nr. 4 d. 05.12.22 kl. 18.30. Spisning kl. 18.00 

 

Medlemmer  Mødt  Initialer/Underskrift 

Skolebestyrelsesformand:    
Gitte Merdorf Iskov Ja  

 

Næstformand :   

   
 

Suppleant:    

   

Forældrerepræsentanter:    

Lise Agri 
 

Ja  
 

Jeanne Albér Mortensen 
 

Ja  
 

Katrine Nilsson 
 

Afbud  

Abeer Al-Ghazali 
 

Ja  

Faisal Kamal 
 

Afbud  

Nadira Naseri 
 

Ja  

Elevrådsrepræsentanter:    
Elias Rosenstadt 
 

Ja  
 

Sabah Safina Hosseini Ja  
 

Medarbejderrepræsentanter:   
Line Nisgaard Brink  Ja  

 
Cecillie Krüger Benda Ja  

 

Byrådsobservatør:   
Milishia Moradi Afbud  

 

Ledelsen:    
Kirsten Koudahl  
Skoleleder  

Ja  
 

Jette Hansen 
Viceskoleleder  

ja 
 

 
 

Lotte Gilså 
SFO- og 0. klasseleder 

Ja  

Inviterede:   
   

 

 



Referat - skolebestyrelsesmøde: nr. 4 Nr. 4 d. 05.12.22  
kl. 18.30 

Referent: Jette Hansen 

 Skolebestyrelsesmøder  
2022-2023 

Besluttet:  
Skolebestyrelsesmøderne ruller mellem mandage, 
tirsdag, onsdage og torsdage, således at alles 
ønsker imødekommes.   
9/1, 7/2, 8/3, 13/4, 8/6 

1. Ny leverandør af skolefoto (B)  Skolebestyrelsen besluttede at gå videre med ny 
leverandør af skolefoto; Modulfoto. 
 

2. Digital dannelse (D) Center for Digital Dannelse har lavet en artikel om 
’for og imod mobilfri skole’, som sendes ud 
sammen med referatet.  
Skolebestyrelsen vil gerne formulere nyt princip 
omkring brug af mobiltelefoner og digital dannelse.   
 

3. Orientering vedr. SFO’en (O) Der var forældrekaffe i SFO’en fredag den 2. 
december fra 14-16. Det var velbesøgt og der var 
god stemning. Børnene var meget involverede i at 
stå for arrangementet og at vise forældrene rundt. 
 
Skolebestyrelsen foreslog at forældrekaffe kan 
ligge i forbindelse med arrangementer/fester i 
SFO’en 
 
Legepladsen ved SFO’en er endelig færdig og er 
taget i brug. 
 

 Meddelelser (O): 
 

 

4. 
 

a) Elevråd Elevrådet havde mange ønsker til forbedringer på 
skolen. 
 

 b) Formanden 
 

Ingen meddelelser  

 c) Børne- og Undervisningsudvalg 
 

Ingen meddelelser 

 d) Skoleledelsen 
 

Decembermarkering er veloverstået med en 
organisering om at ’de store hjælper de små’. Der 
var store elever der hjalp med at klippe eller hænge 
op, der var store elever der læste julehistorier højt i 
de yngste klasser og nogle store elever der spillede 
bold og legede med de mindre. 
 
Børne- og undervisningsudvalget var på besøg den 
1. december, samtidig som decembermarkering. 
Temaet for deres besøg var ’faglighed og trivsel’. 
Besøget sluttede af med en frokost, hvor de 
omkringliggende daginstitutioner var inviteret med. 
 
Mandag den 20. marts er den dag skolebestyrelsen 
inviterer kontaktforældrene til møde på skolen. 
 



 

 e) SFO 
 

Ungdomsklubberne i Ishøj bliver lagt sammen på 
Gildbroskolen.  

 f) Medarbejderne 
 

Ingen meddelelser 

 g) Udvalgene 
 

Ingen meddelelser 

5. Eventuelt (O)  Skolebestyrelsen havde et ønske om at lave en 
evaluering af princippet om at hente og bringe. 
Det kommer på som punkt til et af de næste 
skolebestyrelsesmøder 
 

6. Lukket punkt (O) 
 

Der var et lukket punkt, som der ikke refereres fra 

 


